
Møde, 06/10-2022 

Tilstede: Niels, camilla, Martin, Heidii, Niclas 

Referent: Niclas 

1. Vi accepterer SBS tilbud på rådgiveraftale 

2. Tilbud fra NK-EL service – Vores lampers pærer er udgået fra produktion. Vi får derfor problemer 

med at skaffe belysning i fremtiden, og har fået tilbud på lamper. Der var enkelte elementer vi ikke 

ønskede, og afventer nu et nyt tilbud med de ønskede forandringer. 

3. Cykelskur: Inden generalforsamling indhentes kommunal godkendelse til etablering cykelskur i 

baghaven. Det nødvendigt  da det går op til skel 

4. evt: Vi undersøger muligheder for at få ”bkey” for at forhindre reklamefolk der ringer på. 


